
Styrelsemöte 2013-10-16 
Sjöglimtens samfällighetsförening 

Plats: Johan Cederberg, Spenatvägen 4 

Deltagare 
Johan Cederberg, ordförande. Rikard Selim Kassör, Lisa Erwing Sekreterare.  
Niklas Österström Ledamot, Sara Mattsson Ledamot, Linda Pergelius Thorbjörnson Suppleant, 
Veronika Norén Suppleant 

Agenda 
1. Mötets öppnande 
2. Asfaltering 
3. Medlemslistan 
4. Belysning 
5. Välkomstpaket 
6. Vägskyltar till Pepparrotsvägen 
7. 20 km/h  
8. Övriga frågor 
9. Nästa styrelsemöte 

1. Mötets öppande 
Johan hälsade alla välkomna och öppnade mötet. Johan valdes till ordförande och Lisa till 
sekreterare. 

2. Asfaltering 
Inget beslut om asfaltering har ännu sketthos kommunen pga felaktig hantering av underlag för 
fakturinbetalning. Kommunen har gjort fel men det drabbar oss och ingen asfaltering kommer kunna 
ske under året. Johan informerar på hemsidan. 

3. Medlemslistan 
Många e-postadresser saknas fortfarande. Vi beslutade att kallelse till årsmöte 2014 sker på papper 
men att det under årsmötet ska beslutas att kallelser framöver kommer distribueras via epost.  

4. Belysning 
Johan och Niklas har varit på Tekniska verken för möte ang. belysning. Niklas har gjort en 
sammanställning av mötet med vilka alternativ vi har för fortsatt hantering. Guld, hyra av allting: 
tot/hushåll/år: 2050 kr. Brons, utrustningen köpes loss: 12000 i utköpskostnad + 650 kr/år i hyra. 
Efter drygt 9 år har vi fått ROI om vi väljer Brons. Detaljer finns i ett excel-ark som Niklas 
sammanställt. Inget beslut fattades mer än att vi inte kan köpa loss något under 2013 utan frågan ska 
hanteras på årsmötet.Niklas kollar om Tekniska Verken kan delta på årsmötet och svara på 
årsstämmans frågor. Johan kollar om vi får fortsatt rabatt om vi förlänger avtalet till 30/6-2014.  

PLW verkar för övrigt inte vara något alternativ.  



Belysningsfrågan tas upp igen på nästa möte. 

5. Välkomstpaket 
Förslag att ta fram ett informationspaket om samfälligheten som kan delas ut till nyinflyttade.  Lisa 
och Linda tar fram ett förslag till innehåll.  

6. Vägskyltar till Pepparrotsvägen 
Veronika kontaktar kommunen om önskemål att få skyltar om nr-vägvisnings-skyltar till 
Pepparrotsvägen.   

7. 20 km/h 
Vi beslöt att ta upp frågan på årsmötet om vi ska ansöka om att ändra hastighetsbegränsningen till 
20 km/h i området.  

8. Övriga frågor 
Allai styrelsen som är valda på 1 år bör redan nu fundera igenom om omval 2014 är aktuellt. Utifrån 
detta ska valberedningen ”aktiveras” efter nästa möte.   

9. Nästa styrelsemöte 
Onsdag 15/1 kl 20.00 hos Johan.  

Vid protokollet Justeras 

 
 

Lisa Erwing, sekreterare  Johan Cederberg, Ordförande 
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